
Formandsberetning generalforsamling 2023

- Det har været et sjovt og spændende år på formandsposten

- Da generalforsamlingen blev afholdt i marts sidste år, var det næste samtidig med, at de 
sidste corona restriktioner slap sit tag i vores hverdag.

- Vi kunne igen begynde at være sammen i større grupper, spille matcher med hyggelige 
afslutninger, slå en sludder af uden af være iklædt mundbind, spille golf og hygge som 
i ”gamle dage”. Det gør alt andet lige livet lettere, også når man vælger at stå i spidsen 
for en golfklub.

- Vores klub er en lille klub, men en ”sej” en af slagsen. Med godt 200 fuldtidsmedlemmer 
viser vi omverden, hvilket stof vi som medlemmer er gjort af her i klubben. Ordet 
foreningsliv kommer i hvert fald til sin ret. 

- der har vi som et godt eksempel Baneservice, en stor gruppe af frivillige med Anni Borch 
i spidsen, som i hele højsæsonen trofast møder op på skift og servicere såvel 
gæstespillere som klubmedlemmer

-
- Skal der lidt mad på bordet til klubber udefra, der har spillet vores bane, så har vi “de 

sure gamle mænd” og de er efterspurgte.

-  Vi har et husudvalg der sørger for den årlige hovedrengøring, vask af viskestykker m.v.

- Der er lykkedes at afholde arbejdsformiddage, hvor terrassen er peppet op, der er malet 
udhæng og klippet hæg – alt sammen også udført af frivillige som er parate til at give en 
hånd med, når vi spørger om hjælp.

- Vi kan sågar mønstre et ”bunker-hold” som hjælper til med riverne.

- Vi er en lille klub, der har det som bien. Bien skulle nemlig ikke kunne flyve og vi skulle 
vel egentlig ikke kunne drive en golfklub med 200 medlemmer. Men vi gør det.

- Tusinde tak til alle medlemmer for jeres hjælpsomhed og input. Et bevis på, hvad man 
kan udrette, når vilje og sammenhold er til stede.

- Vi høster stor ros for vores bane. For det kan vi takke vores 2 + 2 ansatte, som holder 
hele anlægget sæsonen igennem, så vi, som medlemmer, og vores gæster kan få de 
bedste betingelser til at udøve og nyde golfsporten. Kæmpe tak til vores ansatte.

- Støt op om klubber i klubben, hvis du ikke er en del af det. De gør alle et stort stykke 
arbejde for, at alle skal føle sig velkommen til de ugentlige matcher og der er med 
garanti en match for enhver smag. Det siges at klubberne vil gøre deres hoser grønne i 
kaninafdelingen, det bliver spændende at følge det.

- Hen over sæsonen er der traditionen tro afviklet sponsormatcher, og der ud over Albani 
Fyn Tours, Kaninmatcher og sirenerne og torsdagsherrenes Pink Cup. Mange af disse 
matcher vil vi se gentaget her i den kommende sæson med de samme trofaste 
sponsorer bag. Husk at støtte op omkring disse arrangementer  og  



- HUSK AT STØTTE VORES SPONSORER. 

- Årets klubmestre 2022 skal også nævnes: Årets klubmestre blev:


- Herrerne Claus Pape Henriksen


- Damer Rita Sørensen


- Veteraner Rasmus Sloth


- Årets kanin Laila Hune


- LGK Cup Kurt Petersen


- Der blev ikke afholdt  hulspils mesterskaber, der var ingen tilmeldte, Der arbejdes på 

om mesterskaberne i hulspil  kan afvikles på en anden måde.


- Årets frivillig i klubben blev Jan Frisenette


- Året ildsjæl på Langeland blev Frands Frandsen, leder af Kaninafdelingen. Den afdeling, 

der modtager alle klubbens nye medlemmer. Jeg foreslår, at vi sætter os et fælles mål i 

år og sørger for at give dem overarbejde!


- Vi har haft et C-hold med i Regions golf holdet klarede sig godt, dog uden at gå videre. 

i den kommende sæson er der tilmeldt hold i B - C og D rækkerne hvor vi har hørt om 

der var interesse, det var der


- Vores junior afdeling søger spillere, vi har for nuværende 5 juniorspillere


- Vi har haft Jonas Andreasen som træner, fo nye og gamle medlemmer, det er, heldigvis 

lykkes os at, lave en aftale igen i år


- På den lange bane snakker vi om en hal til Buggy's og golfbags Det er tæt på, at vi fra 

Anette og Hans får overdraget det stykke jord, som er i forlængelse af 

parkeringspladsen. Når vi er i mål med det, skal der tegnes og søges fonde


- Det var spået af DGU at golfklubberne vil blive ramt af medlemstilbagegang. Dette er så 

også sket for os. Status for klubben her og nu er, at vi medlemsmæssigt er gået knapt 

10% tilbage. 

Vi er nu 200 helårs medlemmer, men takket være Tove og Kurts store indsats med Flex 

2 medlemmer, der nu er vokset til 900 medlemmer, kan vi stadig holde en god økonomi, 

det hører i om senere.


- Vi har medlemmer der har været med i mange år, der loyalt stadig opretholder 

medlemskabet, trods det de ikke spiller særligt mange runder, det er sørme flot. Næste 

gang i møder dem, stop op snak med dem, så de stadig føler sig som en del af 

klubben.


- Vi har ikke råd til at blive færre medlemmer, så begynder det at blive svært, at få 

økonomien til at hænge sammen. 




- Bestyrelsen har igangsat arbejde med rekruttering af medlemmer, der er 3 områder vi 

vil prioritere:


- Nye medlemmer kan få et prøvemedlemskab for kr. 500,00 og resten af året for kr. 

1.500,00 ialt kr. 2.000,00 og de må tage et barn (junior) med i samme pris. det er incl. 

lån af udstyr hele året.


- Tidligere medlemmer der har været udmeldt i 3 år kan indmeldes igen for kr. 3.000,00 

for resten af året.


- projekt Golf og kvinder kører andre steder, der forsøger vi os med et enkelt 

arrangement.


- Ud over det, prøver vi at gøre klubbens tilbud mere synlige på hjemmesiden, som vi 

opdaterer til bedre overskuelighed, også når den tilgås fra mobiltelefon og iPad,


- Der uddeles flyer's i nærområdet og flyer's lægges på steder, hvor der kommer turister. 

Så vi kan fortælle om vores greenfee tilbud.


- Alle flyers kan ses på hjemmesiden under Tilbud, når siden omkring 1. April er 

opdateret, i må meget gerne derefter kommentere siden og om den for jer er til at 

bruge.


- Vi inviterer Ørstedskolen's 6. klasser som tak for arbejdet med stærekasser herud en 

dag med forældre.


Til at få gang i vores tiltag er der ingen tvivl om, at vi igen vil bede om hjælp til at 

komme i mål. Og vi er sikker på, at I som altid er villige til at give en hånd med


- Det er et spændende job at være formand for klubben. Der er lidt at se til. Formandens 

job er at være tovholder og en gang imellem tovtrækker. Selvfølgelig skal der også 

kunne fires lidt og ikke bare trækkes til!


- Tak for et spændende år


- Tak til alle i bestyrelsen og herunder banebestyrelsen for et godt samarbejde, en gang 

imellem mopper i mig, da jeg kommer med udtryk fra badmintonverdenen, jeg har dog 

næsten forstået at, det er en golfklub jeg står i spidsen for


- Tak til sponsorer, tak til alle i udvalgene og alle andre  samarbejdspartner samt endnu 

en gang tak til alle I medlemmer for jeres bidrag til at få klubben til at fungere





